

## مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريـد المـركـزي ش.م.ع Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC

P. O. Box 8081 Dubai, United Arab Emirates Tel : +971 4 375 5555 Fax : +971 4 375 5500

Web: www.empower.ae

Date: 06 October 2025

التاريخ: 06 أكتوبر 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority Abu Dhabi-UAE سعادة وليد سعيد عبد السلام العوضي الموقر الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai- UAE السيد / حامد علي الموقر الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي — الإمارات العربية المتحدة

Subject: Announcement of the list of Candidates for Membership of the Board of Directors of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC (the "Company")

الموضوع: الإفصاح عن قائمة أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع ("الشركة")

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Reference to the above subject matter and the announcement regarding the opening of nominations for the Company's Board of Directors membership, and in compliance with Federal Decree Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies, and its amendments, and the Chairman of the Securities and Commodities Authority's Board of Directors Decision No (3) of 2020, and its amendments, concerning the Corporate Governance Guide for Joint Stock Companies.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإعلان الشركة السابق عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة، وامتثالاً لمتطلبات المرسوم بقانون رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وتعديلاته، وقرار رئيس هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/رم) لسنة 2020 وتعديلاته بشأن إعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة.

Please note that the nomination period for the Board of Directors was closed on Monday, 29 September 2025.

يرجى العلم بأن فترة الترشح لعضوية مجلس إدارة مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع قد انتهت يوم الإثنيتن الموافق 29/سيبتمبر /2025.

The candidates who applied within the nomination period for the membership of the Board of Directors have been vetted by the Nomination and Remuneration Committee.

كما نود أن نحيطكم علماً بأن لجنة الترشيحات والمكافآت قد راجعت جميع أسماء المرشحين الذين تقدموا بطلب الترشيح خلال الفترة المحددة.

Below is the list of the candidates who will be considered for election at the General Assembly Meeting taking place on Thursday, 09 October 2025.

فيما يلي قائمة المرشحين الذين سيتم النظر في انتخابهم في إجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقادها يوم الخميس الموافق 09 أكتوبر 2025.



## مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع **Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC**

P. O. Box 8081

Dubai, United Arab Emirates Tel : +971 4 375 5555 Fax : +971 4 375 5500

Web: www.empower.ae

- 1. H.E. Saeed Mohammed Ahmed Al Tayer
- 2. Mr. Amit Kaushal
- 3. Mr. Issam Abdulrahim Abdulla Kazim
- 4. Ms. Fatma Ibrahim Abdulla Belrehif
- 5. Mr. Hussain Essa Ibrahim Lootah
- 6. Mr. Majed Sultan Murad Ali Al Joker
- 7. Mr. Nasser Mohammed Hussain Bin Lootah

Yours Faithfully,

On behalf of Emirates Central Cooling Systems **Corporation PJSC** 

1. معالى/ سعيد محمد أحمد الطاير

ــ. السيد/ أميت كوشال 3. السيد/ عصام عبد الرحيم عبد الله كاظم 4. السيدة/ فاطمة إبراهيم عبد الله بالرهيف

5. السيد/حسين عيسى إبراهيم لوتاه

6. السيد/ ماجد سلطان مراد على الجوكر

7. السيد/ ناصر محمد حسين بن لوتاه

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

نيابة عن مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزى



الرئيس التنفيذي



The final names of the nominees for the Board of Directors and the profile of each nominee.

الأسماء النهائية للمرشحين لعضوية مجلس الإدارة، مع نبذة تعريفية عن كل مرشح.

## Saeed Mohammed Ahmad Al Tayer

Vice Chairman

Dubai Supreme Council of Energy

Managing Director & CEO
Dubai Electricity and Water
Authority



## سعيد محمد أحمد الطاير

نائب رئيس المجلس الأعلى للطاقة دبي

عضو مجلس الإدارة المنتدب والرئيس التنفيذي هيئة كهرباء ومياه دبي س.م.ع

His Excellency Saeed Al Tayer serves as the Managing Director and Chief Executive Officer of Dubai Electricity and Water Authority (DEWA) PJSC since 1992. He has more than 35 years of experience in Dubai in the fields of telecommunications, energy and water. Under his leadership, DEWA group has achieved unprecedented success and is recognized today to be one of the most distinguished utilities world-wide.

His Excellency steered both DEWA and Empower in their successful public listing, attracting overwhelming global demand. He is a Member of the Dubai Council, a member of the Dubai Executive Council and the Strategic Affairs Council, a member of the Dubai Supreme Fiscal Committee, Chairman of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC (EMPOWER), Chairman of Dragon Oil Company, Vice Chairman of the board of directors of Emirates Global Aluminium, Chairman of Dubal Holding, Chairman of Oilfields Supply Center Limited, Chairman of Emirates National Oil Company, and the Vice Chairman of the Dubai Supreme Council of Energy. His Excellency Al Tayer also holds various positions and director roles both within and outside of the Group.

يتولى معالي المعيد الطاير منصب العضو المنتدب الرئيس التنفيذي لهيئة كهرباء ومياه دبي (ديوا) ش.م.ع. وإدارة مجموعة "هيئة كهرباء ومياه دبي" منذ عام 1992. ويتمتع معاليه بخبرة تزيد على 35 عاماً في دبي في مجالات الاتصالات والطاقة والمياه. ومنذ تولي معاليه مقاليد الإدارة أسهم بشكل أساسي فيما حققته الهيئة من نجاحات غير مسبوقة جعلتها في طليعة أرقى المؤسسات الخدماتية العالمية المتميزة على مختلف الصعد المحلية والإقليمية والعالمية.

قاد معاليه المسيرة الناجحة لكل من "هيئة كهرباء ومياه دبي" و"إمباور" في عملية الاكتتاب التاريخية، والتي استقطبت إقبالًا عالميًا هائلًا على الاكتتاب في الأسهم. ويشغل معاليه منصب عضو في مجلس دبي، وعضوًا في المجلس التنفيذي لإمارة دبي ومجلس الشؤون الاستراتيجية، وعضوا في اللجنة العليا للسياسة المالية في دبي، ورئيس مجلس إدارة مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي" (امباور)، ورئيس مجلس إدارة شركة "دراجون أويل"، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة الإمارات العالمية للألمنيوم، ورئيس مجلس إدارة شركة دوبال القابضة، ورئيس مجلس إدارة مركز تجهيز حقول النفط المحدود، وهو رئيس مجلس إدارة شركة بترول الإمارات الوطنية (اينوك)، ونائب رئيس المجلس الأعلى للطاقة بدبي. ويشغل معاليه كذلك العديد من المناصب الإدارية العليا داخل المجموعة وخارجها.



His Excellency received a number of prestigious awards such as the "Middle East Champion of Energy" award received at the World Green Economy Summit 2015 from the United Nations Development Programme (UNDP). On 18 May 2016, the UNDP appointed His Excellency as "UNDP National Goodwill Ambassador for Sustainable Development Goals". In addition, the Swiss Business Council, Dubai & Northern Emirates awarded His Excellency the prestigious "Lord of Matterhorn Award". Moreover, His Excellency received an honorary doctorate from Amity University in Dubai in appreciation of his continuing innovative efforts to achieve excellence and enhance scientific knowledge and sustainability. His Excellency received the prestigious Honorary Fellowship from the Energy Institute, United Kingdom. His Excellency received the Excellence and Creative Engineering Award in the Leading Personnel Category from the Society of Engineers - UAE. Also, His Excellency has been awarded the "Life of Leadership Excellence Award" by the Sandhurst in London, United Kingdom as the first recipient of this globally prestigious award in the civilian sector.

وقد حصل معاليه على عدد من الجوائز المرموقة كجائزة "رجل الطاقة في الشرق الأوسط" في القمة العالمية للاقتصاد الأخضر 2015 من برنامج الأمم المتحدة الإنمائي. وفي 18 مايو 2016 قام برنامج الأمم المتحدة الإنمائي بتعيين معاليه "سفير النوايا الحسنة للبرنامج لأهداف التنمية المستدامة في دولة الإمارات العربية المتحدة". كما قام مجلس الأعمال السويسري في دبي والإمارات الشمالية بمنح معاليه "لقب لورد ماتر هورن" الرفيع وحصل معاليه على شهادة الدكتوراه الفخرية من جامعة "أميتي" في دبي تقديراً لجهوده المبتكرة في تحقيق التميز وتعزيز المعرفة العلمية والاستدامة. وحصل معاليه على "الزمالة الفخرية" المرموقة من معهد الطاقة البريطاني. كما حصل معاليه على جائزة التميز والإبداع الهندسي من جمعية المهندسين الإماراتية عن فئة الشخصية الريادية. كما حاز معاليه "جائزة التميز القيادي مدى الحياة" من ساندهيرست، في لندن بالمملكة المتحدة، كأول فائز بهذه الجائزة المرموقة عالميًا في القطاع المدني.



Mr. Amit Kaushal



السيد أميت كوشال

Amit Kaushal is Dubai Holding's Group Chief Executive Officer, a role he has held since February 2018. Since his appointment, he has been at the helm of the Group's transformation and remarkable growth, delivering on the vision of His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Vice President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai for a sustainable, innovation-led future economy across multiple sectors, leveraging its ecosystem across estate, multiple sectors including real hospitality, retail, media, leisure entertainment.

Over the past seven years, under Amit's leadership, the Group concluded landmark transactions, accelerating transformation and sustainable value creation. It has gone from strength to strength, solidifying its strong local foundations, expanding its global footprint and establishing itself as a true leader of tomorrow. During this period, Dubai Holding further expanded its investments to over 30 countries, driving diversification across key sectors, including real estate, hospitality, media and entertainment

Amit has overseen successful landmark integrations into Dubai Holding over the years. Leading real estate developers Nakheel and Meydan were integrated in 2024, DXB Entertainments was integrated in 2021, after it was taken private and delisted from the Dubai Financial Market (DFM) and leading real estate developer Meraas was integrated in 2020. These key integration initiatives enabled a streamlining of operations, a realisation of multiple synergies across the Group and overall sustainable economic growth.

تولى أميت كوشال منصب الرئيس التنفيذي لدبي القابضة في فبراير عام 2018، وقاد منذ تعيينه رحلة تغيير وتطوير نوعية على مستوى المجموعة مساهما في تحقيق رؤية صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم، نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي، لبناء اقتصاد مستدام قائم على الابتكار في مختلف المجالات، بما في ذلك العقارات، والضيافة، والإعلام، والترفيه.

على مدى السنوات السبع الماضية، وتحت قيادة أميت، أبر مت المجموعة صفقات محورية ساهمت في تسريع وتيرة التحول وتحقيق قيمة مستدامة كما واصلت تقدمها بثبات، ونجحت في تعزيز حضورها المحلي، وتوسيع انتشارها العالمي، وترسيخ مكانتها كأحد روّاد المستقبل كما از دهرت استثمارات دبي القابضة خلال هذه الفترة لتشمل أكثر من 30 دولة، مما عزز تنوعها وحضورها في عدد من القطاعات الرئيسية، بما في ذلك العقارات، والضيافة، والإعلام، والترفيه.

أشرف أميت على عمليات دمج بارزة وناجحة على مرّ السنوات. فقد تم دمج شركتي التطوير العقاري الرائدتين نخيل وميدان في عام 2024، ودمج شركة "دي إكس بي إنترتينمنتس" في عام 2021 بعد تحويلها إلى شركة خاصة وإلغاء إدراجها من سوق دبي المالي، كما تم دمج شركة التطوير العقاري مراس في عام 2020. وقد أسهمت عمليات الدمج هذه في تعزيز كفاءة العمليات وتحقيق التكامل على مستوى المجموعة، ودعم النمو الاقتصادي المستدام.



Amit's leadership was also pivotal in the successful public DFM listings in 2022, of TECOM Group PJSC (TECOM), the Group's operator of business destinations, and Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC (Empower), the world's largest district cooling service provider. In May 2025, Dubai Holding's residential leasing business, Dubai Residential, was incorporated as a real estate investment fund (REIT) and publicly listed its units on the DFM.

Under Amit's leadership, Dubai Holding also made strategic stake acquisitions in leading UAE real estate developer, Emaar Properties, and in Emirates NBD, one of the region's largest banks, with Dubai Holding becoming the second largest shareholder in each of those listed entities respectively, thus strengthening Dubai Holding's position as a key shareholder in major listed companies.

Strategic partnerships have also been a hallmark of Amit's tenure, including, most recently, the acquisition of a stake in Nord Anglia Education as part of a consortium of leading global investors, and the structured equity co-investment alongside Ares Insurance Partners in Aspida, a fast-growing fixed annuity platform. Earlier partnerships included the joint venture with Brookfield Asset Management and the joint venture with leading UAE real estate developer Aldar Properties.

The above initiatives, together with various fund investments and tactical co-investments across the private equity, private credit, venture capital and infrastructure asset classes, contribute to the diversification of Dubai Holding.

Amit has additionally played a key role in expanding the Group's luxury hospitality portfolio with strategic acquisitions of flagship properties in France, Switzerland, Italy and the Maldives. In 2025, Jumeirah launched Marsa Al Arab, the latest addition to the Jumeirah portfolio in Dubai, and 2024 saw Jumeirah securing exclusive rights to manage Thanda

كما كان لأميت دورٌ أساسي في إدراج مجموعة "تيكوم"، المسؤولة عن تشغيل مجمّعات الأعمال التابعة لدبي القابضة، ومؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي (إمباور)، أكبر مزود لخدمات تبريد المناطق في العالم، في سوق دبي المالي في عام 2022. وفي مايو 2025، تم تحويل "مساكن دبي"، شركة التأجير العقاري التابعة لدبي القابضة، إلى صندوق استثمار عقاري، وإدراج وحداتها في سوق دبي المالي.

وأبرمت دبي القابضة تحت قيادة أميت صفقات استحواذ استراتيجية على حصص في "إعمار العقارية"، إحدى أبرز شركات التطوير العقاري في الإمارات، و"بنك الإمارات دبي الوطني"، أحد أكبر البنوك في المنطقة، لتصبح ثاني أكبر مساهم في كل من هاتين الشركتين المدرجتين، مما عزز مكانة دبي القابضة كمساهم رئيسي في كبرى الشركات المدرجة.

شكات الشراكات الاستراتيجية علامة فارقة خلال فترة قيادة أميت، ومنها مؤخراً الاستحواذ على حصة في مجموعة "نورد أنجليا" التعليمية ضمن تحالف يضم مجموعة من أبرز المؤسسات الاستثمارية العالمية، الى جانب استثمار مشترك مع "آريس إنشورنس بارتنرز" في شركة "أسبيدا"، وهي منصة سريعة النمو في مجال المعاشات الثابتة. ومن بين الشراكات السابقة أيضا، المشروع المشترك مع "بروكفيلد لإدارة الأصول"، والمشروع المشترك مع شركة "الدار العقارية"، إحدى الشركات الرائدة في قطاع التطوير العقارى في الإمارات.

وتساهم المبادرات المذكورة أعلاه، إلى جانب الاستثمارات المتنوعة في الصناديق والاستثمارات المشتركة التكتيكية في الأسهم الخاصة والائتمان الخاص ورأس المال الاستثماري وأصول البنية التحتية، في تنويع أصول دبي القابضة.

بالإضافة إلى ذلك، لعب أميت دوراً محورياً في تنمية محفظة الضيافة الفاخرة التابعة للمجموعة، من خلال استحواذات استراتيجية على أصول بارزة في فرنسا وسويسرا وإيطاليا وجزر المالديف. وفي عام 2025، أطلقت جميرا مشروع "مرسى العرب"، وهو أحدث مشاريعها في دبي، فيما شهد عام 2024 حصول



Island, elevating the luxury brand's presence both locally and internationally. The Group's real estate business further evolved into one of the largest real estate development businesses in Dubai under Amit's stewardship.

In addition to his executive leadership, Amit serves on the boards of several regional and international organisations, including TECOM and Empower. He also contributes to governance and strategic oversight as a member of various committees, such as the Audit and Risk Committees of TECOM and Empower. Additionally, he chairs the Executive Committee and sits on the Investment Committee of Shamal Holding LLC and serves on the Advisory Board of Warwick Business School in the UK and on the Board of Trustees of the British University in Dubai.

Before joining Dubai Holding, Amit gained over a decade of experience in financial services with leading investment banks, including Goldman Sachs, UBS and Deutsche Bank, where he specialised in transaction advisory, structuring and capital markets.

Amit holds a Master of Philosophy degree in Finance from the University of Cambridge (UK) and a BSc (First Class Hons.) in Mathematics, Operational Research, Statistics and Economics from the University of Warwick (UK).

جميرا على حقوق الإدارة الحصرية لجزيرة "ثاندا"، مما عزز حضور العلامة الفاخرة محلياً وعالمياً. كما شهدت أعمال العقارات في المجموعة تطوراً ملحوظاً، لتصبح تحت إشراف أميت أحد أكبر كيانات التطوير العقاري في دبي.

وبجانب منصبه كرئيس تنفيذي لدى المجموعة، يحمل أميت عضوية العديد من المجالس واللجان لدى العديد من المؤسسات والشركات الإقليمية والدولية، بما في ذلك "تيكوم" و"إمباور". كما يساهم في الحوكمة والإشراف الاستراتيجي من خلال عضويته في لجان مختلفة، بما في ذلك لجنة "التدقيق وإدارة المخاطر" في كل من "تيكوم" و"إمباور. ويشغل أميت رئاسة اللجنة التنفيذية وعضوية لجنة الاستثمار في شركة اشمال القابضة"، وهو عضو في المجلس الاستشاري لدى كلية وارويك للأعمال في المملكة المتحدة، ومجلس أمناء الجامعة البريطانية في دبي.

قبل انضمامه إلى دبي القابضة، اكتسب أميت أكثر من عقد من الخبرة في قطاع الخدمات المالية أثناء عمله لدى مجموعة من البنوك الاستثمارية الرائدة، بما فيها غولدمان ساكس، ويو بي إس، ودويتشه بنك، وتخصص فيها في مجالات استشارات الصفقات، والهيكلة، وأسواق رأس المال.

حصل أميت على شهادة الماجستير في العلوم المالية ودراسات التمويل من جامعة كامبريدج (المملكة المتحدة) وبكالوريوس علوم (مع مرتبة الشرف) في الرياضيات، وبحوث التشغيل، والإحصاء والاقتصاد من جامعة وارويك (المملكة المتحدة)



His Excellency Issam Abdulrahim Kazim

Chief Executive Officer of the Dubai Corporation for Tourism and Commerce Marketing (DCTCM)



سعادة عصام عبد الرحيم كاظم

المدير التنفيذي لمؤسسة دبي للتسويق السياحي والتجاري

His Excellency Issam Abdulrahim Kazim was appointed in 2014 as the first Chief Executive Officer of the Dubai Corporation for Tourism and Commerce Marketing (DCTCM), a subsidiary of the Dubai Department of Economy and Tourism (DET). He spearheads a comprehensive global marketing communications strategy aligned with the goals of the Dubai Economic Agenda, D33 to further consolidate Dubai's position as a leading global destination for business and leisure, and make it the world's best city to visit, live, work and invest in.

Leading a team of more than 200 professionals working across 80+ international markets, he is continuously advancing DET's efforts to cultivate strong relationships with industry stakeholders and investors, fuelling the growth of the city's tourism sector and amplifying its overall economic impact.

His focus on advocacy by visitors and residents alike has been instrumental in enhancing Dubai's global reputation, and his tenure has been marked by major achievements, including Dubai's unprecedented recognition as the No.1 global destination in the Tripadvisor Travellers' Choice Awards for three consecutive years (2022–2024).

Kazim has forged and leveraged partnerships to further propel the city's growth – from collaborations with major global brands to alliances with key tourism industry players – turning the spotlight on Dubai as a gastronomy hub by bringing the MICHELIN Guide to Dubai for the first time in 2022, and securing landmark partnerships, such as with Real

تم تعيين سعادة عصام عبد الرحيم كاظم كأول مدير تنفيذي لمؤسسة دبي للتسويق السياحي والتجاري، إحدى مؤسسات دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي في العام 2014، للإشراف على تنفيذ استراتيجية شاملة للتسويق والتواصل الدولي تتماشى مع مستهدفات أجندة دبي الاقتصادية Q3D، الرامية إلى تعزيز مكانة دبي كوجهة سياحية رائدة عالمياً للأعمال والترفيه، والمدينة الأفضل في العالم للعيش والعمل والزيارة والاستثمار.

يقود كاظم فريق عمل يضم أكثر من 200 موظف متخصّص يعملون في ما يزيد على 80 سوقاً حول العالم، ويسهمون في توطيد علاقات الدائرة مع الجهات المعنية والمستثمرين في القطاع، للارتقاء بقطاع السياحة في الإمارة وتعزيز أثره الاقتصادي الشامل.

وقد أسهمت جهود سعادته في تطوير برامج محلية وعالمية تغني تجارب سكان وزوار المدينة، وحقق عدداً من الإنجازات اللافتة خلال مسيرته المهنية، من أبرزها تتويج الإمارة بلقب أفضل وجهة عالمية في جوائز اختيار المسافرين من موقع "تريب أدفايزر" لئلاث سنوات متتالية (2022-2024).

يدرك كاظم أهمية إيجاد شركاء متميزين وفاعلين، لذلك فهو يحرص دائماً على تأسيس شراكات استراتيجية تلعب دوراً محورياً في تعزيز معدلات النمو في دبي، بدءاً من التعاون مع علامات تجارية عالمية، مروراً بالتحالفات مع الجهات الرئيسية في قطاع السياحة، وصولاً إلى إطلاق دليل ميشلان للمرة الأولى في دبي خلال العام 2022 لترسيخ مكانتها كوجهة أساسية في المأكولات والمطاعم، والشراكة مع



Madrid, that give the city further global visibility.

نادي ريال مدريد لزيادة جاذبية دبي على مستوى العالم.

Kazim serves on the Board of the Dubai Media Council, focusing on reinforcing Dubai as a global media hub and enhancing the domestic media landscape, and is also a member of the Dubai International Communications Committee, which engages with international media to protect and enhance Dubai's global image. Additionally, he is a board member of Empower, the world's largest district cooling services provider.

Before his current role, Kazim served as the Director of DXB Live and Commercial at Dubai World Trade Centre (DWTC), where he successfully launched live events, including Dubai Music Week, Dubai Sports World, and Dubai Classics. He also previously held the role of Director of Corporate Marketing and Communication at DWTC.

يشغل سعادة عصام عبد الرحيم كاظم عضوية مجلس دبي للإعلام، الذي يهدف إلى التأكيد على مكانة المدينة كمركز إعلامي عالمي وتطوير هذا القطاع المهم محليا، وكذلك عضوية لجنة دبي للاتصال الخارجي، المسؤولة عن تعزيز صورة الإمارة وسمعتها في الإعلام العالمي، كما أنه عضو في مجلس إدارة إمباور، أكبر مزود لخدمات تبريد المناطق في العالم.

وقبل توليه هذا المنصب في دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي، شغل سعادته منصب المدير التنفيذي لـ دي إكس بي لايف في مركز دبي التجاري العالمي، ونجح في إطلاق مجموعة من الفعاليات المهمّة مثل: أسبوع دبي للموسيقى، وعالم دبي للرياضة، وكلاسيكيات دبي. كما تبوأ منصب مدير إدارة التسويق والاتصال المؤسسي في مركز دبي التجاري العالمي.





Ms. Fatma Belrehif

السيدة فاطمة بالرهيف

Ms. Belrehif has been serving as Director of the Company since 2022. She also serves as the Chief Executive Officer of Education Quality Assurance and Compliance Agency at the Knowledge & Human Development Authority, which sets the standards for and assures the quality of private education across all levels in Dubai. Over the past decade, she has led the Dubai Schools Inspection Bureau and was instrumental in developing rigorous quality standards and performance indicators to evaluate education quality. Her significantly raised educational outcomes for all learners. She also played a pivotal role in ensuring Dubai's private schools surpassed the UAE National Agenda 2021 education targets, ranking among the top 10 globally in international assessments.

Ms. Belrehif has been recognised as a "Distinguished Employee" by the Dubai Government Excellence Programme. Ms. Belrehif holds a Bachelor of General Science in Education from Zayed University and a Masters in Public Administration from the Mohammed Bin Rashid School of Government. Ms. Belrehif is a graduate of the Dubai Leaders 2021 Program through the Mohammed Bin Rashid Centre for Leadership Development. She is also a graduate of the Advanced Management Program 2024 at the Wharton School.

تشغل السيدة /بالرهيف منصب عضو مجلس إدارة المؤسسة منذ عام 2022، وتشغل كذلك منصب المدير التنفيذي لمؤسسة ضمان الجودة والإلتزام في هيئة المعرفة والتنمية البشرية بدبي، والذي يتولى مسؤوليات ضمان جودة قطاع التعليم الخاص في إمارة دبى بمختلف مراحله. قادت خلال السنوات الماضية جهاز الرقابة المدرسية في دبي، حيث ساهمت في تطوير المعايير والمؤشرات المعنية بجودة التعليم، وتقييم أداء المدارس الخاصة في الإمارة، ورفع مستوى جودة التعليم لجميع المتعلمين، وزيادة أعداد الطلبة الذين يتلقون تعليماً جيدًا أو أفضل، وتولُّت السيدة فاطمة قيادة العديد من المشاريع والمبادرات الريادية في الميدان التربوي، من أبرزها الإشراف على مشاركة إمارة دبي في التقييمات الدولية، حيث تمكنت المدارس الخاصة في دبي من تحقيق مستهدفات الأجندة الوطنية لرؤية الإمارات 2021، بل وتجاوزتها في العديد من التقييمات والمؤشرات الدولية لتكون من بين المراكز العشر الأولى عالمياً.

حصدت السيدة/ بالرهيف جائزة الموظف المتميز من برنامج دبي التميز الحكومي، وهي تحمل شهادة بكالوريوس العلوم العامة في التعليم من جامعة زايد ودرجة الماجستير في الإدارة العامة من كلية محمد بن راشد للإدارة الحكومية. كما تخرّجت من برنامج قيادات دبي عام 2021 تحت إشراف مركز محمد بن راشد لإعداد القادة، وهي خريجة لبرنامج الإدارة المتقدم من جامعة وارتون 2024.



السيد حسين لوتاه

Mr. Hussain Lootah

Engineer Hussain Lootah, a UAE National, accredited with Bachelors in Electrical & Electronical Engineering Degree from California State University, USA in the year 1993.

Upon graduation, he joined DEWA in September 1993 as an Engineer in the Field Service Sector of the Maintenance Department. With his years of practical expertise, hard work,

and amalgamation of technical & leadership capabilities, he scaled his way through to manage the Electricity Transmission & Distribution Maintenance, Operations and Projects and presently holding the position of Executive Vice President of Transmission - Power Division of DEWA.

Apart from leading the division and contributing towards the organisation pursuit of excellence, Mr. Lootah is a vital member of various decision-making, operational, technical and performance management committees within DEWA, is a member of the Board of directors of several organisations and a graduate of MBR Centre for Leadership Development. Mr. Lootah has been serving as a Director of the Company since 2006.

حصل المهندس الإماراتي حسين لوتاه على درجة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية والإلكترونية من جامعة كاليفورنيا الحكومية في الولايات المتحدة عام 1993.

وبعد تخرجه من الجامعة، انضم السيد /لوتاه إلى هيئة كهرباء ومياه دبي في شهر سبتمبر 1993 للعمل كمهندس في قطاع الخدمة الميدانية التابع لقسم الصيانة. وبفضل خبراته العملية وعمله الجاد وتكامل قدراته الفنية والقيادية على مدى أعوام طويلة، نجح السيد /لوتاه بارتقاء السلم الوظيفي ليتولى إدارة صيانة نقل وتوزيع الكهرباء والعمليات والمشاريع، ويشغل حاليًا منصب نائب الرئيس التنفيذي لقطاع نقل الطاقة في الهيئة.

بالإضافة إلى قيادته للقطاع ومساهمته في سعي الهيئة نحو التميز، يُعتبر السيد لوتاه عضوًا أساسيًا في العديد من اللجان المعنية بالقرارات والعمليات والإدارة الفنية والأداء داخل هيئة كهرباء ومياه دبي. كما أنه عضو في مجالس إدارة عدة مؤسسات، وخريج مركز محمد بن راشد لإعداد القادة. يتولى المهندس لوتاه منصب عضو في مجلس إدارة المؤسسة منذ عام 2006.



Mr. Majed Al Joker



السيد ماجد الجوكر

Mr. Al Joker has been serving as Director of the Company since 2022. He has also been in an executive role in Dubai Airports since 2018 and, in early 2022, was appointed as the Chief Operating Officer of Dubai Airports. As part of his role, Mr. Al Joker oversees Terminal Service Delivery, Airside Service Delivery, the Airport Operations Control Centre, Security, Safety and Sustainability. Mr. Al Joker previously served as Deputy Director, Airport Operations at the Abu Dhabi Airports Company and as Manager, Airport Services (West Asia) for Emirates Airlines.

Mr. Al Joker holds a Master's of Science degree in International Business Management from Heriot-Watt University.

يشغل السيد /الجوكر منصب عضو مجلس إدارة المؤسسة منذ عام 2022 ، كما شغل منصبًا تنفيذيًا في مؤسسة مطارات دبي عام 2018 قبل أن يتم تعبينه رئيسًا تنفيذيًا لشؤون العمليات في هذه المؤسسة مع بداية عام 2022. وتتمثّل مهمة السيد /الجوكر في الإشراف على عمليات تقديم الخدمات في مباني الركاب والعمليات في المحطات الجوية ومركز مراقبة عمليات المطار، إلى جانب تعزيز معايير الأمن والسلامة والاستدامة على مستوى جميع الوحدات العاملة في المطارات. وعمل السيد /الجوكر في وقت سابق نائبًا لمدير شؤون المطارات في شركة مطارات أبوظبي، ومديراً إقليميًا لخدمات المطار ضمن منطقة غرب آسيا لدى شركة طيران الإمارا.

السيد /الجوكر حائز على درجة ماجستير علوم في إدارة الأعمال الدولية من جامعة هيريوت وات.





السيد ناصر لوتاه

Mr. Nasser Lootah

Mr. Nasser Lootah has been serving the Company as a Director since 2010. He was the Chairman of Finance & Audit Committee and member of Technical Committee from August 2017 to October 2022. He was the Chairman of Nomination, Remuneration & ESG Committee from October 2022 to May 2024 and currently he serves as a member. He is a member of Audit & Risk Committee since October 2022 and member of Technical Committee from October 2023. Mr. Nasser Lootah also served as Advisory Committee Chairman for Dubai's Supreme Council of Energy from 2011 to 2022.

He is also a Board member and Chairman of the Technical Committees of SHUAA Energy 1, SHUAA Energy 2, SHUAA Energy 3, SHUAA 4, Hassyan Energy Phase 1, Hassyan Water Company A and Noor Energy 1. He is also a member of the Board of Trustees in UAE Water Aid Foundation, SUQIA since 2015 and a Director of Oilfields Supply Center Ltd from 2021. Mr. Nasser Lootah has been serving as Executive Vice President of Generation (Power and Water) at DEWA since 2005. He holds a Master's Degree in Electrical & Electronics Engineering from Oregon State University, USA.

يشغل السيد ناصر لوتاه منصب عضو مجلس إدارة المؤسسة منذ عام 2010, كما شغل منصب رئيس لجنة المالية والتدقيق وعضو اللجنة الفنية من عام 2012حتى سبتمبر 2022. ومنذ أكتوبر 2022، يشغل منصب رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت والحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات (ESG)، وعضو في لجنة التدقيق والمخاطر واللجنة الفنية. كما تولى السيد ناصر لوتاه منصب رئيس اللجنة الاستشارية للمجلس الأعلى للطاقة في دبي من عام 2011 إلى2022. و

هو أيضًا عضو في مجلس الإدارة ورئيس اللجان الفنية لكل من شركات شعاع للطاقة 1، وشعاع للطاقة 2، وشعاع للطاقة 1، وشعاع للطاقة الأولى من مجمع حصيان للطاقة، وشركة نور للطاقة 1. بالإضافة إلى ذلك، فهو عضو في مجلس أمناء مؤسسة سقيا الإمارات، ومدير في شركة أويلفيلدز سابلاي سنتر المحدودة . ويشغل السيد ناصر لوتاه أيضًا منصب النائب التنفيذي للرئيس لقطاع الإنتاج (الطاقة والكهرباء )في هيئة كهرباء ومياه دبي (ديوا) منذ عام 2005. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية والإلكترونية من جامعة و لاية أوريغون في الولايات المتحدة الأمريكية.